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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle nařízení Evropského parlamentu a rady (EU) 
2016/679 , o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a o 
volném pohybu těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (obecné nařízení o ochraně 
osobních údajů a aplikačních zákonů ČR).   
Nejsou dotčena práva podle § 16 odst. 2 písm. e) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 
(obecní zřízení) oprávněných osob uvedených v § 16 a § 17 téhož zákona. 

 
 

bod jednání číslo    8  

 
 

 
Příspěvek do 2. zasedání Zastupitelstva města Kuřimi konané dne 21.03.2023  
 
Zápis z jednání sportovního výboru ZM Kuřimi ze dne 13.02.2023 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

 A - zápis 
B - příloha  

 
Materiál předkládá:  Petr Macek - zastupitel 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Pavla Halouzková - asistent kanceláře úřadu  
 
Vedoucí odboru:  

 
Důvodová zpráva:  
 

Dne 13.02.2023 se konalo jednání Výboru sportovního ZM Kuřimi a předseda Petr Macek, předkládá 
Zastupitelstvu města Kuřimi zápis č. 01/2023 (vizte v příloze A). 
 
Program: 

 
1. Příprava na vyhlášení ankety Sportovec roku 2022 

2. Různé. 

 
 
Návrh na usnesení: 
 

ZM   
bere na vědomí 
 
zápis z jednání Výboru sportovního ZM Kuřimi ze dne 13.02.2023. 
Termín plnění: 23.03.2023 
Zodpovídá: Ing. Pavla Halouzková - asistent kanceláře úřadu 
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Z Á P I S č. 02/2023 

z jednání Sportovního výboru Zastupitelstva města 
Kuřimi, ze dne 13.02.2023  

 

 

Přítomni:  

předseda: Petr Macek  

členové: Mgr. Karel Jelínek, Jiří Mikel, Jiří Voneš 

omluveni: Petr Krejčí, Vladislav Prosecký, Ing. Jan Vlček, MSc. 

tajemnice: Ing. Pavla Halouzková 

hosté: Hana Dobrovolná, Aleš Krkoška, Vladimír Kryštof, Jitka Odehnalová, Pavel Jahoda, 

Jan Mikyska 

 

Předseda sportovního výboru (dále jen SV) zahájil jednání v 17:35 hod., přítomni jsou 

4 členové výboru, výbor je usnášení schopný.  

 

V úvodu jednání předseda představil body programu jednání sportovního výboru. 
Pro jednání byl schválen následující program. 

 
 
 

Program: 

1. Příprava na vyhlášení ankety Sportovec roku 2022 

2. Různé 

 
 
 
Bod 1. 
Příprava na vyhlášení ankety Sportovec roku 2022. 

Předseda SV přednesl návrh, zda se bude anketa sportovce roku vyhlašovat každý rok, nebo 
jednou za dva roky.  
J. Mikel – vyhlášení ankety by zachoval tzn. vyhlašovat sportovce roku každý rok.  
J. Voneš – přiklání se k návrhu anketu každý rok. Mohlo by se na některé sportovce po takové 
době zapomenout, nebo by mohly mít úspěch v jiné kategorii a při vyhlašování už budou, díky 
věku, v jiné.  
P. Macek – o návrhu dělat sportovce roku jednou za dva roky, bylo uvažováno v době, kdy se 
do ankety přihlásilo málo oceněných. Působilo to dojmem, že nejsou úspěchy v takovém 
krátkém časovém horizontu.  
J. Mikel – málo přihlášených mohla způsobit špatná propagace a nekomunikace s kluby.  
J. Voneš – velmi často se také stávalo, že se o někom vědělo, ale nebyl přihlášen, protože se 
čekalo, zda ho přihlásí někdo jiný. Navrhoval by v tomto směru upravit pravidla, aby členové 
výboru na zasedání výboru mohli do ankety někoho nominovat.  
K. Jelínek – s tímto návrhem souhlasí.  
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P. Macek – po dohodě, že se letos sportovní výboru vyhlásí je potřeba tomu dát určitou 
časovou osu. Tato varianta schválení je předjednaná s p. Šmahelovou a čeká se na vyjádření 
SKCK, kdy mají volné termíny ve velkém sále kulturního domu.  
A. Krkoška – mohlo by se vyhlašování spojit se sportovním dnem, kde by se účastnili i ostatní 
kluby ve městě. 
P. Macek – poreferoval by tuto možnost, ale je nereálné ji v časové ose zorganizovat.  
J. Voneš – je tu vůle, dělat vyhlášení v kulturním domě, jde o velký prostor? 
P. Macek – mohla by se k tomu připojit nějaká přidaná hodnota. Určitě souhlasí s tím, že je to 
vše o propagaci, ale by možné k tomu přidat neformální setkání členů klubů nebo jejich vedení.  
J. Mikel – myslí si, že vyhlašovat anketu v květnu nebo v červnu je pozdě, nejlepší by bylo 
vyhlásit sportovce roku v dubnu.  
P. Macek – dohodnul by rovnou další zasedání sportovního výboru, kde se budou 
vyhodnocovat návrhy.  
 
SV souhlasí s termínem dalšího jednání, který je 03.04.2023. 
 
P. Macek – přihlašování nominovaných do sportovce roku by zahájit 01.03.2023 – 31.03.2023. 
tuto informaci nechá vyvěsit na sociálních sítích, výlepových plochách, informačním emailem 
na kluby s výzvou, aby informaci sdíleli i mezi členy. 
 
Předseda sportovního výboru začal procházet pravidla ankety “Sportovce města Kuřimi“. 
 
V odst. č. 1 by neuváděl jméno předsedy SV, aby se nemuseli pravidla kvůli tomu aktualizovat.  
 
Do odst. č. 4 uvést jiné datum, pro možnost podání návrhů, které se schválilo 01.03.2023-
31.03.2023. 
J. Voneš – do budoucna by bylo dobré, aby se vrátil zpět původní formát ankety a to, že 
nominace probíhali už v lednu.  
 
V tomto odstavci, by doplnil možnost nominace osobně, pomocí formuláře na webu anebo 
emailem (macekp@kurim.cz). 
 
J. Voneš – doplnil by ještě větu, že členové sportovního výboru mohou podávat své nominace 
až k datu zasedání sportovního výboru, pro tento rok do 03.04.2023. 
 
V odst. č. 5 změnit název kategorie Nejlepší trenér města Kuřimi na „Trenér roku města Kuřimi“ 
 
V odst. č. 6 v bodě d) odstranit závorku, kde je uvedeno, že se přihlíží na náročnost sportu 
jako je olympijský či neolympijský sport.  
 
V odst. č. 7 v poslední větě doplnit závorku (vyjma bodu C a H z odst. č. 5) 
 
Na konci uvést dnešní datum (13.02.2023) upravená verze pravidel bude součástí zápisu.  
 
 
Předseda SV navrhnul, že toto téma by projednal už na listopadovém jednání SV, kde by se 
mohla nominace vyhlásit a spustit v lednu, aby se navázalo na původní vyhlašování ankety.  
 
J. Voneš – bude se tvořit pracovní skupina? 
P. Macek – v tuto chvíli ne. Schválená varianta je předjednaná s p. Šmahelovou, která zjistí 
volné termíny v KD. Pokud bude nutné něco probrat bude se komunikovat například pomocí 
emailu. Pracovní skupinu by zřizoval až na jednání 03.04.2023. 
 
 
 

mailto:macekp@kurim.cz
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Bod 2. 
Různé 

Předseda výboru upozorňuje hosty, že od dnešního mohou žádat o dotace z Jihomoravského 
kraje jak na provoz, tak i na investice. Žádosti o dotace bude možné podávat až do konce 
února. 
 
https://dotace.kr-jihomoravsky.cz/Grants/20889-506-
Podpora+sportu+v+Jihomoravskem+kraji+v+roce+2023.aspx 
 
Předseda Sv nabídl i pomoc s realizací podání žádosti.  
 
Dále proběhla diskuse s hosty, kteří se na sportovní výbor dostavili. Předseda sportovního 
výboru je vyzval, aby představili své kluby a případně dali nějaké možné podměty, kdy by mohl 
sportovní výbor pomoci.  
 
P. Jahoda – předseda klubu Fotbalová školička, představil fungování Fotbalové školičky a 
vyjádřil se k aktuální situaci mezi Fotbalovou školičkou a FC Kuřim. K aktuální situaci se 
vyjádřil i p. Mikyska – zástupce FC Kuřim, který reagoval svým pohledem a doplnil informaci 
k FC Kuřim o nedostatku sportovních ploch, kde využívají i hřiště v okolních obcích.  
 
V. Kryštof – vedoucí střeleckého klubu se také diskuse účastnil a představil svoji kolegyni 
paní Odehnalovou. Dále nastínil situaci, která se odehrává uvnitř střeleckého svazu, v Kuřimi 
proto vznikl nový střelecký subjekt, který nemá vazbu na svaz.  
 
H. Dobrovolná – vedoucí oddílu HB Kraso Brno, by ráda všechny pozvala na akci „Na ostří 
nože“, která se uskuteční 25.02.2023 za zimním stadionu.  
 
A. Krkoška – vedoucí klubu HC Mystery zmínil, že dnes přišel pouze vyslechnout jednání 
členů sportovního výboru a nové skutečnosti z fungování HC Mystery si nechá na příště.  
 
 
 

Místopředseda SV ukončil jednání v 19:10 hod. 
 
 
 
 
 
 
 
Petr Macek 

předseda Sportovního výboru ZM Kuřim 

 

 

 

 

 

V Kuřimi 13.02.2023 

zapsala: Ing. Pavla Halouzková 








	Zpráva
	A - zápis
	B - příloha

